

Jilid II
Bil. 6



Hari Selasa
20hb Mac, 1984

MALAYSIA

PENYATA RASMI PARLIMEN
PARLIAMENTARY DEBATES

DEWAN RAKYAT
HOUSE OF REPRESENTATIVES

PARLIMEN KEENAM
Sixth Parliament

PENGGAL KEDUA
Second Session

KANDUNGANNYA

JAWAPAN-JAWAPAN MULUT BAGI PERTANYAAN-PERTANYAAN
[Ruangan 813]

RANG UNDANG-UNDANG DIBAWA KE DALAM MESYUARAT [Ruangan 862]

RANG UNDANG-UNDANG:

Rang Undang-undang Perbekalan Tambahan (1982 dan 1983) [Ruangan 863]

Jawatankuasa—

Jadual Pertama:

Maksud B. 31 [Ruangan 934]

Jadual Kedua:

Maksud B. 1, B. 2 dan B. 7 [Ruangan 923]

Maksud B. 21 [Ruangan 928]

Maksud B. 27 [Ruangan 928]

Maksud B. 28 [Ruangan 934]

Maksud B. 30 dan B. 31 [Ruangan 935]

Maksud B. 36 dan B. 37 dan B. 40 [Ruangan 936]

Perlu dimaklumkan bahawa projek untuk mengatasi masalah banjir adalah satu projek yang berterusan dan ianya memakan masa yang panjang. Kejayaan Kementerian saya melaksanakan rancangan ini bukan sahaja bergantung kepada kedudukan kewangan akan tetapi bekerjasama orang ramai. Orang ramai bolehlah mengambil bahagian dalam bekerjasama supaya tidak membuang sampah dan lain-lain kekotoran di parit-parit dan sungai-sungai.

POLISI PERTANIAN NEGARA— GARIS PANDUAN

29. Tuan Gooi Hock Seng minta Menteri Pertanian menyatakan apakah garis panduan utama di bawah Polisi Pertanian Negara dan memberi senarai masalah-masalah utama yang dihadapi oleh para petani dan menyatakan bagaimana Polisi Pertanian Negara ini dapat menyelesaikan masalah-masalah tersebut.

Menteri Pertanian (Dato' Abdul Manan bin Othman): Antara masalah-masalah utama yang dihadapi oleh para petani ialah saiz ladang yang tidak ekonomik, tanaman yang memberi keuntungan yang rendah, kaedah pengeluaran tradisional dan juga kekurangan tenaga yang produktif yang menyebabkan tanah yang diberi milik tidak diusahakan.

Berdasarkan kepada masalah-masalah ini, Dasar Pertanian Negara telah digubal dengan matlamat untuk memaksimumkan pendapatan daripada pertanian melalui penggunaan sumber-sumber negara dengan cekap dan mempergiatkan semula sumbangan sektor pertanian kepada pembangunan ekonomi negara keseluruhannya.

Masalah-masalah ini akan diatasi melalui pendekatan pembangunan in-situ, pembukaan tanah baru, penyediaan perkhidmatan perkhidmatan sokongan pertanian yang cekap yang berupa penyelidikan, perkembangan serta pemasaran dan pembangunan sosial dan institusi. Garis panduan bagi pembangunan barangan/komoditi tertentu juga digariskan di mana pemilihan jenis tanaman yang memberi pendapatan yang tinggi akan digalakkan. Di samping itu program-program akan disusun dalam bentuk penyatuan tanah dan galakan perladangan secara kumpulan di bawah satu pengurusan untuk meningkatkan daya pengeluaran di samping mengatasi masalah kekurangan buruh.

LAWATAN KE NEGARA-NEGARA BARAT—HASIL

30. Dato' Haji Saidin bin Haji Mat Piah minta Perdana Menteri menyatakan apakah hasil lawatan beliau ke negara-negara maju di Barat baharu-baharu ini, seperti Canada, Amerika Syarikat, Perancis dan sebagainya.

Datuk Abdullah bin Haji Ahmad Badawi Pertanyaan ini telah pun dijawab oleh Y.A.B. Perdana Menteri di Dewan ini bersamaan pertanyaan Ahli Yang Berhormat dari Kuala Lumpur Bandar pada 13hb Mac, 1984. Saya tidak bercadang untuk membuat apa-apa tambahan.

RANG UNDANG-UNDANG DIBAWA KE DALAM MESYUARAT

RANG UNDANG-UNDANG PERKAPALAN SAUDAGAR (PINDAAN DAN PERLUASAN)

Rang Undang-undang bernama Suatu Akta untuk meminda Ordinan Perkapalan Saudagar 1952 bagi mem-

perluaskan peruntukan-peruntukan-nya yang tertentu ke negeri-negeri Sabah dan Sarawak dan bagi mengadakan peruntukan mengenai perkara-perkara yang berkaitan dengannya; dibawa ke dalam Mesyuarat oleh Menteri Pengangkutan; dibaca kali yang pertama; akan dibacakan kali yang kedua pada mesyuarat kemudian.

RANG UNDANG-UNDANG

RANG UNDANG-UNDANG PERBEKALAN TAMBAHAN (1982 DAN 1983)

Bacaan Kali Yang Kedua

3.35 ptg.

Timbalan Menteri Kewangan (Dato Sabbaruddin Chik): Tuan Yang di-Pertua, saya mohon mencadangkan bahawa satu Rang Undang-undang bernama Suatu Akta bagi menggunakan wang daripada Kumpulan Wang Disatukan untuk perbelanjaan tambahan bagi perkhidmatan 1982 dan 1983 dan bagi memperuntukkan wang itu untuk maksud-maksud yang tertentu dibaca bagi kali yang kedua.

Tuan Yang di-Pertua, Rang Undang-undang ini meminta kebenaran bagi peruntukan berjumlah \$2,743,541,562 dikeluarkan daripada Kumpulan Wang Disatukan untuk membiayai perbelanjaan tambahan Anggaran Belanja Mengurus 1982 dan 1983 iaitu sebanyak \$8,170,000 bagi Anggaran Belanja Mengurus Tambahan Keempat 1982 dan sebanyak \$2,735,371,562 bagi Anggaran Belanja Mengurus Tambahan Pertama 1983.

Anggaran Belanja Mengurus Tambahan Keempat 1982.

Sebenarnya, Anggaran Belanja Mengurus Tambahan Keempat 1982 berjumlah \$8,223,800.00 tetapi hanya

sebanyak \$8,170,000 sahaja diminta diluluskan di bawah Fasal 2 seperti yang dibutirkan dalam Jadual Pertama Rang Undang-undang ini. Oleh kerana bakinya sebanyak \$53,800 adalah merupakan perbelanjaan tanggungan yang tertakluk kepada perbekalan Undang-undang tertentu. Peruntukan tambahan ini adalah diperlukan bagi membiayai perbelanjaan yang tidak diperuntukan atau yang tidak diperuntukan dengan sepenuhnya dalam Anggaran Belanja Mengurus 1982 yang asal serta Anggaran-anggaran Perbelanjaan Tambahan Pertama, Kedua dan Ketiga, 1982.

Di bawah Perbelanjaan Bekalan, semua tambahan sebanyak \$8,170,000 adalah diperlukan oleh Kementerian Luar Negeri untuk membiayai sewaan bangunan pejabat dan kediaman bagi perwakilan-perwakilan Malaysia yang baru dibuka di beberapa buah negara serta pembelian alat-alat kelengkapan bagi kegunaan pejabat-pejabat perwakilan yang baru dibuka itu selain dari membiayai sewa kapal terbang bagi lawatan-lawatan rasmi.

Butir-butir dan keterangan-keterangan lanjut mengenai peruntukan tambahan bagi Anggaran Belanja Mengurus Tambahan Keempat 1982 ini boleh didapati dalam penyata Anggaran Tambahan yang dibentangkan sebagai Kertas Perintah 3/1984 dan dalam memorandum Perbendaharaan yang dibentang sebagai Kertas Perintah 4/1984. Dengan tambahan sebanyak \$8,170,000 yang diminta diluluskan di bawah Fasal 2 Rang Undang-undang ini, maka jumlah Anggaran Perbelanjaan Bekalan bagi 1982 menjadi \$14,381,913,696 semuanya. Jika dimasukkan Anggaran Perbelanjaan Tanggungan yang berjumlah \$4,484,302,709 maka jumlah besar Anggaran Belanja Mengurus bagi 1982 menjadi \$18,866,216,405 semuanya.